

Chers concurrents,

Dans le contexte sanitaire actuel et au vu des derniers dispositifs gouvernementaux mises en place face à l'épidémie COVID 19, l'Ultimate Cup Series prend des dispositions quant au maintien de la manche inaugurale du 19 au 21 Mars 2021 sur le circuit de Nogaro.

Malgré les efforts de chacun des acteurs, il s'avère que toutes les conditions ne sont pas réunies afin d'organiser notre meeting en toute sérénité. Nous souhaitons garantir la sécurité de tous et assurer l'ouverture du championnat de la meilleure façon possible.

A ce jour, c'est donc avec regret que nous sommes dans l'obligation de reporter l'ouverture du championnat 2021.

Nous vous donnons rendez-vous très rapidement.

Sportivement,

L'équipe Ultimate Cup

\*\*\*

*Dear competitors,*

*In the current sanitary context and regarding the latest government measures put in place to deal with the COVID 19 epidemic, the Ultimate Cup Series is taking decision about the inaugural round from 19 to 21 March 2021 on Nogaro circuit.*

*Despite the efforts of each actor, it appears that all the conditions are not gathered to organize our meeting serenely. We wish to guarantee the safety of all and ensure the opening of the championship in the best possible way.*

*On this day, it is therefore with regret that we are obliged to postpone the opening of the 2021 championship.*

*We look forward to seeing you very soon.*

*Best regards,*

*The Ultimate Cup Team*

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "C. Page".

Cédric Page